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VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/O3730/2022/DK/Lad

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Radek Ladman

TEL.: 281012968

E-MAIL: radek.ladman©praha21.cz

DATUM: 07.03.2022

Věc: Zápis z iednání DK č. 27 ze dne 2.3.2022

Zápis č. 27 zjednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21

Datum konání: 2. 3. 2022

Čas konání: 17:20 hod — 19:20 hod

Místo konání: MZM ÚMČ Praha 21

Přítomni: Ing. Martin Kňákal, Jaroslav Merta, Zdeněk Růžička, Milan Samec, Ing.Jan Veselý, Ing.

Vladimír Vlachovský, Bc. Karel Zmeškal,

Tajemník: Radek Ladman

Host: Jiří Hardt

Nepřítomni/omluveni: Jiří Nonfried, Libor Václavík,

Neomluveni:

Předseda komise zahájil jednání v čase 17:20 hod konstatováním, že komise je

usnášeníschopná, je přítomno 7 členů komise. V čase 17:30 hod zaznamenán odchod Zdeňka

Růžičky, počet přítomných členů 6, v čase 19:10 hod zaznamenán odchod Bc. Karla Zmeškala,

počet přítomných 5 komise nebyla usnášení schopná, tudíž jednání bylo včase 19:20 hod

ukončeno s tím,že neprobrané body se přesunují na dalšíjednání komise.

Po diskusi o doplnění programu jednání předseda předložil návrh programu jednání a

proběhlo hlasování:
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1)

2)

3)

4)

5)

6)

7)

8)

1. Návrh a schválení programu jednání:

Schválení programu

Odsouhlasení zápisu z minulé DK

Návštěva Mgr. Lucie Kovandové — podnět k řešení provozu v ul. Zbýšovské

Oplanská — režim vydávání klíčů od sklopného sloupku

Návrh na zvolení člena komise pana Jiřího Hardta, návrh na odvolání členů komise

Ing. Jiřího Tumpacha MBA a Ing. Josefa Roušala

Hulická ul. návrh provedení, stav příprav

Novosibřinská ul. obnova dopravního značení

Různé

a) stav návrhu přechodu v ul. Ježovické

b) Studie rekonstrukce komunikací

c) další postup ve věci parkování v Hodkovské ul.

d) stav přípravy cyklostezky Staroklánovická

Přistoupeno k hlasování o programujednání:

Hlasování“ Pro 6, proti 0, zdržel se 0

Návrh programujednání byl schválen.

2) Odsouhlasení zápisu z minulého jednání Dopravní komise

Vzhledem k tomu, že zápis byl zaslán v den konáníjednání a komisaři neměli dostatek

času se s nim seznámit přesouvá se tento bod na dalšíjednání.

3) Návštěva Mgr. Lucie Kovandové — podnět k řešení provozu v ul. Zbýšovské

Mgr. Kovandová se zatím na jednání nedostavila, proto se bod posouvá do doby

jejího příchodu.

,ve

4) Oplanská uI. — režim vydávání kllcu od sklopného sloupku

Přítomní byli informováni, že vydávání klíčů probíhá proti podpisu vlastníka

dotčeného pozemku. Pro samotný vjezd vozidlem vlastníka pozemku je však potřeba

ještě vydání výjimky ke vjezdu jednotlivým vozidlům majitelů pozemků — samostatné

povolení, které prochází správním řízením. Zatím byly vydány 2ks klíčů.

Dopravní komise bere sdělení na vědomí
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5) Návrh na jmenování pana Jiřího Hardta za člena komise, návrh na odvolání Ing.

Jiřího Tumpacha MBA a Ing. Josefa Roušala z funkce člena komise.

Komise doporučuje Radě MČ Praha 21 jmenovat vedoucího odboru životního

prostředí a dopravy ÚMČ Praha 21 pana Jiřího Hardta za člena Dopravní komise.

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0

Komise doporučuje Radě MČ Praha 21 odvolat člena Dopravní komise Ing. Jiřího

Tumpacha MBA, který se od doby ukončení pracovního poměru ve funkci

vedoucího odboru životního prostředí a dopravy najednání DK nedostavuje.

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování“ Pro 6, proti 0, zdržel se 0

Komise doporučuje Radě MČ Praha 21 odvolat člena Dopravní komise Ing. Josefa

Roušala, který se od doby ukončení pracovního poměru ve funkci vedoucího

odboru majetku a investic ÚMČ Praha 21 na jednání DK nedostavuje.

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování“ Pro 6, proti 0, zdržel se 0

Tajemník DK připraví procedurální návrh do Rady MČ Praha 27.

6) Hulická ul. návrh provedení, stav příprav

Komisařům byla zaslána projektová dokumentace rekonstrukce komunikace se

sdělením, že na akci bylo vydáno pravomocné stavební povolení. Proběhla diskuse a

bylo dohodnuto, že komisaři sepíší případné dotazy nebo připomínky, které do

11.3.2022 zašlou předsedovi komise. Předseda komise provede soupis obdržených

podnětů, které předá tajemníku komise kzaslání zpracovateli dokumentace kjeho

vyjádření. Vyjádření zpracovatele bude podkladem pro další stupeň projektové

dokumentace.

7) Novosibřinská ul. obnova dopravního značení

Konstatován neutěšený stav parkujících vozidel na zákazu zastavení na ul.

Novosibřinské u prodejny pracovních oděvů. Parkující vozidla brání ve výhledu řidičů

při výjezdu z ul. Soběšínské na hlavní komunikaci. Na základě proběhlé diskuse bylo

dohodnuto, že zástupce OŽPD provede kontrolu stavu vodorovného dopravního

značení a případně bude požádána společnost TSK a.s. o obnovu značení. Dále bude

podán podnět Městské policii k provádění častějších kontrol v předmětném místě a
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řešení přestupků neukázněných řidičů pro zajištění nutného rozhledu vozidel z vedlejší

komunikace.

3) Návštěva Mgr. Lucie Kovandové — podnět k řešení provozu v ul. Zbýšovské

V čase 18:10 hod se dostavila na jednání Mgr. Lucie Kovandová se stížnosti na

neúnosnou zvýšenou intenzitu dopravy v ranních a odpoledních špičkách v ul.

Zbýšovská vozidly zkracujícími si cestu od / nebo k sídlišti Rohožník. Možnost nápravy,

snížení intenzity provozu, spatřuje ve zjednosměrnění úseku ulice Zbýšovské mezi ul.

Lišickou a ul. Lomeckou. Popisovaný stav nárůstu dopravyje vztahován k roku 2018, je

možné, že koreluje se zavedenímjednosměrek v okolních ulicích.

Proběhla obsáhlá diskuse o legitimních možnostech organizace dopravy a jejich

vynucování. Mgr. Kovandová byla mimo jiné seznámena s návrhem na rekonstrukci

komunikace ul. Zbýšovské, která obsahuje zřízeníjednostranného chodníku, provedení

zvýšených křižovatek a možnost střídavého parkování vozidel na komunikaci za účelem

snížení rychlosti projíždějících vozidel a zvýšení ochrany chodců. V současné době je

studie rekonstrukce komunikace dokončena a pokud půjde vše dál bez průtahů

s financováním akce a při zpracování dalších stupňů projektové dokumentace,je reálný

předpoklad provádění rekonstrukce komunikace cca za 2 roky.

V současné době komise navrhla provést průzkum dopravy v předmětném místě a dle

výstupů přistoupit ke koncepčnímu opatření. Dále DK navrhuje požádat o častější

dohled Městské policie.

Jednání ukončeno cca v 19:20 hod, podbody č. 8 se přesouvají na příštíjednání.

Příští jednání: 6. 4. 2022 od 17:00 hod ve velké zasedací místnosti ÚMČ Praha 21

Zapsal dne (den a podpis tajemníka): 7. 3. 2022

 

Ověřil (den a podpis předsedy nebojiného delegovaného člena): 8.3.2022,
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